
Уважаеми доц. Чобанов,  

 

Във връзка с новото предложение за отлагане на въвеждането на уседналост, отново 

потвърждавам мнението си, че трябва да се въведе уседналост по райони. Това ще даде 

възможност за по-справедливо разпределение на новоотпуснатите места през есента. 

Трябва да бъде въведена от първото текущо класиране, както многократно сте 

обещавал по медиите. Така поне оставащите около 10-15% от местата ще бъдат 

разпределени между хората реално живеещи в съответния район. Особено за децата от 

набор 2017 това е последния реален шанс за прием в градина в района в който живеят-и 

да  въведете уседналост догодина, за тях няма да има никакво значение. 

 

С уважение - Иван Петков!   


